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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 635 af 13. september 2016 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 
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Spørgsmål 

Kan ministeren bekræfte, at en række virksomheder betaler vandregningen men ikke spil-

devandsandelen, der typisk udgør 60-70 pct. af den samlede regning, og at mange af disse 

skyldnere ikke mærker nogen konsekvens heraf, fordi SKATs inddrivelsessystem ikke 

fungerer? 

 

Svar 

Jeg har modtaget følgende fra SKAT, som jeg kan henholde mig til: 

 

”SKAT har ikke specifikt kendskab til forsyningsselskabernes opkrævnings- og indbeta-

lingsstruktur. Det er et anliggende mellem det enkelte forsyningsselskab og dets kunder. 

 

For den gæld, som er sendt til inddrivelse i SKAT vedrørende erhvervsvirksomheders 

restancer, kan der ikke umiddelbart påvises en ændret adfærd siden suspenderingen af den 

automatiske inddrivelse via EFI i september 2015. I perioden januar til august 2015 er der 

modtaget 4,3 mio. kr. til inddrivelse vedrørende vandforsyning. Det tilsvarende beløb i 

perioden januar til august 2016 er 5,1 mio. kr. Vedrørende spildevand er der i perioden 

januar til august 2015 modtaget 21,3 mio. kr. til inddrivelse. Det tilsvarende beløb i januar 

til august 2016 er 19,0 mio. kr.” 
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